



中国船级社  
CHINA CLASSIFICATION SOCIETY

EC 生产质量保证(模式 D) 证书  
EC PRODUCTION-QUALITY ASSURANCE (MODULE D)  
CERTIFICATION

证书编号/Certificate No.: CCSG17MEDD005

兹证明: 中国船级社(希腊)有限公司, 作为希腊政府认定的指定机构(No. 2676), 对下述工厂所列有关产品质量体系进行了评估, 认为满足船用法令 MED (2014/90/EU) 及其修正案附录 II (生产质量保证, 模式 D) 的要求  
**This is to certify that:** CCS (Greece) Co. Ltd., specified as Notified Body No. 2676 by Government of Greece, did undertake the assessment of subject manufactory's quality system related to the equipment identified below which was found to be in compliance with the requirement of Annex II (Production quality assurance, Module D) of the DIRECTIVE 2014/90/EU on marine equipment Marine Equipment Directive (MED) and its amendments.

制造厂/ Manufacturer

江苏华燕船舶装备有限公司

JIANGSU HUAYAN MARINE EQUIPMENT CO.,LTD.

江苏省丹阳市开发区黄金塘西路 8 号

No.8 Huangjintang West Road,Danyang Economic Development Zone,Jiangsu,China.

产品范围/ Range of Product

MED/1.6b(b)  
救生服(绝热型)  
Immersion Suit (Insulation)  
(型号/Type: HYF-N1-Y)

证书有效期至/ This Certificate is valid until

2021 年 2 月 11 日/Feb.11, 2021

本地机构 中国船级社江苏分社  
Local Office CCS Jiangsu Branch



NB No. 2676

签发日期 2018 年 2 月 12 日  
Date Feb. 12, 2018

当本证书包括多页纸张时, 则所有证书页为一个整体, 必须同时使用。每一页证书均须由本社盖章方为有效。本证书不代表本社对个体产品质量的检验。  
When the certificate consists of more than one page, all pages of the certificate are taken as a whole and are used simultaneously. No certificate page is valid without bearing the stamp of the Society. This certificate does not constitute the inspection of the Society about the quality of the unit/batch product.

中国船级社总部/CCS Headquarters:	北京市东直门南大街 9 号船检大厦	邮编: 100007	电话/Tel: +86 (10) 58112288	传真/Fax: +86 (10) 58112811
指定机构/Notified Body	中国船级社(希腊)有限公司	CCS (Greece) Co., Ltd.	电话/Tel: +30 210 4520065	传真/Fax: +30 210 4281420
本地检验机构/CCS Local Office	中国船级社上海分社	CCS Shanghai Branch	电话/Tel: +86 (21) 58851234	传真/Fax: +86 (21) 58852626

Nº 17385976



**相关 EC 型式检验(模式 B)证书/ Related EC Type Examination (MODULE B) Certification**

证书编号 Cert. No.	认可产品 Product Approved	MED Item No.	发证日期 Date of issue	到期日期 Validity date
CCSG17MEDB005	救生服(绝热型) Immersion Suit (Insulation) 型号/Type: HYF-N1-Y	MED/1.6b (b)	Feb. 9,2018	Feb.8, 2023

**认可保持条件/ Maintenance Requirements of Approval**

- 1: 认证覆盖范围产品的 EC 型式检验 (模式 B) 证书须保持有效。  
The EC type-examination certificates (MODULE B) listed in the scope are to be valid.
- 2: 申请方须向 CCS 及时提交定期审核的申请。  
The manufacturer has to apply timely for the periodical audits as agreed with CCS.
- 3: 如申请方体系有任何变更, 须立即通告中国船级社, 以便中国船级社采取适当的行动。  
CCS is to be informed immediately of any modification to the quality system in order to agree on appropriate actions.

**符合性声明及标志/ Declaration of Conformity and Mark**

在 EC 型式检验证书 (模式 B) 的基础上, 如申请方能使本证书保持有效, 应在批准型式的设备上加贴符合性标志 (舵轮标志, 详见下列图示) 并发布一份制造厂的符合性声明。

Based on the EC type-examination certificates(MODULE B), This certificate if maintenance validity allow to issue the Declaration of Conformity and to affix the mark of conformity (wheelmark, details see the following example) to the products corresponding to this type.



2676/XX

XX是指年份的最后二位数字/

Where XX are the last two digits of year mark affixed.

**其他/Others**

中国船级社江苏分社

CCS Jiangsu Branch



\*\*\*\*\*本证书正文完/ End of Text\*\*\*\*\*

